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Hei 

 

Som leder i bygdelaget så har eg fått en del henvendelser fra folk som begynner å bli 

bekymret for om det blir noe utbygging av bredbånd i området. Forstår det er noe klagegang 

det står på nå, men hadde hvert fint å fått en oppdatering på hva som er status å hvor tid det 

eventuelt jobben med å bygge ut bredbåndet kan starte. 

 

Med hilsen 

Rune Nilsen 

Leder i Husebøkrinsen Bygdelag 


